
PROTOKÓŁ  NR 41 

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu 

z dnia 24 listopada 2023 r. 

Porządek spotkania:  

1. Otwarcie posiedzenia komisji i stwierdzenie quorum. 

2. Opiniowanie projektów uchwał. 

3. Zakończenie posiedzenia komisji. 

Ad.! 

Przewodnicząca Komisji A. Szafrańska o godz. 10:00 otworzyła posiedzenie Komisji. 
Przewodnicząca stwierdziła, że na 7 członków komisji obecnych jest 5 radnych. Nieobecni 
radni I. Markiewicz i Ł. Paśk. 

Członkowie komisji nie wnieśli uwag do porządku obrad. 

Ad.2 

Opiniowanie projektów uchwał:  

- uchwała Nr LXV/460/23 w sprawie przyjęcia do realizacji Programu Wspierania Rodziny 
na lata 2024-2026 dla Miasta Świdwin 

Projekt uchwały omówiła pani A. Zdunek kierownik MOPS. 

Opinia komisji: POZYTYWNA 

- uchwała Nr LXVI461/23 w sprawie zmiany wieloletniego planu rozwoju i modernizacji 
urządzeń  wodociągowych i urządzeń  kanalizacyjnych będących w posiadaniu ZUK Sp. z o. o. 
w Świdwinie na lata 2023-2025 

Projekt uchwały przedstawił  pan A. Kot kierownik Wydziału KOŚ. 

Opinia komisji: POZYTYWNA 
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- uchwała Nr LXV/462/23 w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesytu 
na nieruchomościach stanowiących własność  Gminy Miejskiej Świdwin 

Projekt uchwały przedstawiła pani E. Nikipierowicz kierownik Wydz. Przedsiębiorczości. 

Opinia komisji: POZYTYWNA 

- uchwała Nr LXV1463/23 w sprawie przeniesienia prawa własności 

Projekt uchwały przedstawiła pani E. Nikipierowicz. 

Opinia komisji: POZYTYWNA 

- uchwała Nr ŁXV/464/23 w sprawie przeniesienia prawa własności 

Projekt uchwały przedstawiła pani E. Nikipierowicz. 

Opinia komisji: POZYTYWNA  

- uchwała Nr LXV/465123 zmieniająca uchwałę  w sprawie utworzenia samorządowej 
jednostki organizacyjnej Świdwińskiego Centrum Usług Wspólnych, nadania jej statutu oraz 
zapewnienia wspólnej obsługi 

Projekt uchwały przestawiła pani J. Kruk dyrektor CUW w Świdwinie. 

Opinia komisji: POZYTYWNA 

- uchwała Nr LXV/466/23 zmieniająca uchwałę  w sprawie ustalenia i zasad przyznawania 
oraz przekazywania dotacji dla Świdwińskiego Ośrodka Kultury na 2023 rok 

Projekt uchwały przedstawiła pani M. Grad Skarbnik Miasta. 

Radna B. Bujak zapytała czy wzrost wynagrodzeń  jest spowodowany przyjęciem nowego 
pracownika? 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że nie ma to związku z nowym pracownikiem, a związane jest 
ze wzrostem kosztów imprez organizowanych w trakcie 2023 roku przez Świdwiński Ośrodek 
Kultury Zamek. Planując budżet na 2023 rok dotacja dla ŚOK była zmniejszona przez ciecia 
budżetowe. 
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Opinia komisji: POZYTYWNA  

- uchwała Nr LX V/467/23 w sprawie zmian budżetu miasta na 2023 rok 

Projekt uchwały wraz z autopoprawkami przedstawiła pani Skarbnik. 

Radna M. Makowska zapytała o celowość  zakupu opasek odblaskowych? Wg radnej, nie 
widać  dzieci z tymi odblaskami i to nie podnosi bezpieczeństwa dzieci. Potrzebne jest 
doświetlenie przejść  dla pieszych. Rano powinno się  bardziej zaangażować  straż  miejską, 
która powinna stać  przy przejściach dla pieszych zwłaszcza w pobliżu szkół  i przedszkoli. 

Pan Burmistrz P. Feliński odpowiedział, że są  już  zakupione opaski ale mają  one trafić  do 
wszystkich uczniów. To będzie wspólna akcja z policją  i strażą  miejską. Jest to tzw. projekt 
miękki. Szczególnie teraz jest dużo sygnałów od rodziców, że szczególnie w godzinach 
porannych nie widać  dzieci przy drogach. Z rodzicami też  będziemy rozmawiać, żeby nie 
ubierali dzieci na czarno. Natomiast inwestycje z doświetleniem przejść  dla pieszych robimy, 
na przykład przejście przy Drawskiej. Przy Szkole nr 2 pracujemy nad zmianą  koncepcji 
organizacyjnej nad wjazdem, poza tym tam dosyć  często stoi policja. 

Radna M. Makowska dodała, że policja stoi za szkołą  i to nic nie wnosi. Policja jest 
potrzebna trochę  wcześniej i straż  miejska, która by o nieskręcanie pod zakazem. Przejścia są  
bardzo ciemne i dzieci nie są  bezpieczne. 

Burmistrz dodał  również, że sugestie dotyczące bezpieczeństwa zostaną  przekazane do 
policji i obiecał, ze będzie rozmawiał  z zarządem dróg wojewódzkich na temat doświetlenia 
przejść  dla pieszych. 

Radna B. Bujak zapytała o ozdoby choinkowe, czy mają  iść  na osiedle wojskowe? 

Burmistrz Miasta odpowiedział, że planowany jest zakup tzw. choinki rotacyjnej, która na 
początku stanie na osiedlu wojskowym. Zostały środki z Placu Lotników i ta kwota zostanie 
wykorzystana na zakup choinki i ozdób świątecznych. 

Opinia komisji: POZYTYWNA. 

- uchwała Nr LXV/468/23 w sprawie przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Miasta 
Świdwin z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 
ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2024 

Projekt uchwały przedstawiła pani A. Terlecka. 

Opinia komisji: POZYTYWNA. 
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- uchwała Nr LXV1469123 w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie 
bezprzetargowym na okres 10 lat części nieruchomości stanowiącej własność  Gminy 
Miejskiej Świdwin 

Projekt uchwały przedstawiła pani E. Nikipierowicz. 

Opinia komisji: POZYTYWNA.  

Ad.3 

Przewodnicząca Komisji o godz. 10:41 zakończyła posiedzenie komisji. 

Prptołowała:1 	 Przewodnic,ząca Komisji: 

M. Tysczuk 	 n: Sza rańska 
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